
T u r č i a n s k y   f u t b a l o v ý   z v ä z 
Športový park Pltníky, Pltníky 25, 036 01 Martin, číslo tel.: 0915 261 235, e-mail: tfz@tfz.sk 

 

Z Á P I S 

zo zasadnutia riadnej konferencie TFZ dňa 10.07.2023 

 

Prítomní: delegáti 23 riadnych členov TFZ s právom hlasovať 

Neprítomní: delegáti FO, FK: Blatnica, Bystrička, Fomat Martin, Háj, Krpeľany, Sklené, 

Turčianske, Teplice, Valča  

Ďalej prítomní bez práva hlasovať: členovia VV TFZ a predsedovia komisií: Roman Horák, 

Mgr. Daniel Borcovan, Ján Rusnák, Ing. Peter Šmid, Pavol Šuhaj, predseda DK TFZ Pavol 

Baják, predseda RK TFZ Pavol Fabian a sekretár TFZ Martina Žalmanová,  

Ospravedlnení: Ing. Jaroslav Bágel – podpredseda VV TFZ, Jozef Bučko – predseda EK TFZ, 

Ing. Boris Burger – predseda OK TFZ 

 

Program:      

  

1.     Otvorenie a vyhlásenie, že konferencia bola zvolaná v súlade zo Stanovami TFZ 

2.     Schválenie mandátovej komisie, návrhovej komisie a pracovného predsedníctva    

 konferencie 

3.     Schválenie programu konferencie 

4.     Správa mandátovej komisie 

5.     Vystúpenie prezidenta TFZ  

6.  Kontrola uznesení z  konferencie TFZ konanej 06.07.2022 

7.     Správa o činnosti VV TFZ za obdobie od predchádzajúcej konferencie 

8.     Správa o hospodárení TFZ v roku 2022 

9.     Správa revíznej komisie 

10.   Návrh rozpočtu na rok 2023 

11.   Vyhodnotenie súťažného ročníka 2022/2023 

12.   Informácia k rozpisu súťaží TFZ na súťažný ročník 2023/2024 

13.   Diskusia 

14.   Informácia o prijatých uzneseniach 

15.   Záver 

 

 

K bodu 1. 

Prezident TFZ p. Horák otvoril riadnu Konferenciu TFZ krátkym príhovorom v ktorom 

vyhlásil, že Konferencia bola zvolaná v súlade zo Stanovami TFZ. Privítal všetkých 

prítomných delegátov FO, FK, členov VV TFZ a predsedov odborných komisií. Po privítaní 

odovzdal slovo predsedajúcemu riadnej konferencie Ing. Petrovi Šmidovi. Konferencia 

vyhlásenie, že bola zvolaná v súlade zo Stanovami TFZ zobrala na vedomie. 

Hlasovanie:  Za – 22, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 2.  

Konferencia schválila pracovné komisie:  

Mandátová v zložení: Dalimír Tomčány - predseda, Ján Štefanides a Martina Žalmanová – 

členovia. 

Návrhová v zložení: Radovan Lamoš – predseda, Ľuboš Kapusta a Mgr. Daniel Borcovan – 

členovia.  

Pracovné predsedníctvo konferencie v zložení: Roman Horák, Ing. Peter Šmid, Mgr. Daniel 

Borcovan, Ján Rusnák, Pavol Šuhaj, Pavol Fabian, Martina Žalmanová,  

Hlasovanie: Za – 22, proti – 0, zdržal sa – 0          

 

 



K bodu 3.  

Predsedajúci konferencie vyzval prítomných delegátov, či má niekto návrh na zmenu alebo 

doplnenie programu konferencie, ktorý bol zverejnený na webovom sídle TFZ. Nikto 

z delegátov konferencie nepodal návrh na doplnenie programu. Materiály k rokovaniu 

konferencie boli zverejnené 7 dní pred konaním konferencie na webovom sídle TFZ. 

Konferencia schválila program konferencie TFZ. 

Hlasovanie: Za – 22 , proti – 0, zdržal sa – 0.  

 

K bodu 4.  

Správu mandátovej komisie predložil písomne jej predseda p. Dalimír Tomčány – je prílohou 

zápisu. Správa konštatovala, že z 30 riadnych členov TFZ je prítomných 22, čo predstavuje 

73,3 % delegátov. Ďalej sa na rokovaní konferencie TFZ bez práva hlasovať zúčastnilo 7 

členov VV TFZ a predsedov odborných komisií a sekretár TFZ. Mandátová komisia týmto 

vyhlásila, že Konferencia je uznášania schopná. Konferencia správu Mandátovej komisie 

zobrala na vedomie. 

Hlasovanie: Za – 22, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 5. 

Prezident TFZ Roman Horák vystúpil s hodnotiacim príhovorom od poslednej riadnej 

konferencie TFZ, ktorá sa konala 06.07.2022. Informoval o niektorých dôležitých 

skutočnostiach, ktoré sa udiali, resp. na čom Turčiansky futbalový zväz pracoval. Medzi 

poslednou riadnou konferenciou a touto dnešnou sa uskutočnila ešte mimoriadna konferencia, 

ktorá sa konala formou elektronického hlasovania v termíne od 24.08.2022 od 11.00 hod. do 

31.08.2022 do 11.00 hod. Konaniu konferencie predchádzalo stretnutie s klubmi dňa 

18.8.2023. Hlavnými bodmi mimoriadnej konferencii v auguste 2022 bola zmena a doplnenie 

Stanov TFZ, ktorá bola nevyhnutná hlavne kvôli zmene sídla Turčianskeho futbalového zväzu 

a tiež schvaľovanie návrhu zmeny organizácie súťaží dospelých v TFZ od súťažného ročníka 

2023/2024, kde hlasovaním 22 delegátov, ktorí boli ZA, bol schválený „automat“ a to, že od 

súťažného ročníka 2023/2024 pôjde počet účastníkov v I. triede na 12 v prípade, ak klesne 

počet účastníkov v II. triede pod 8. Nakoľko sa do súťažného ročníka 2023/2024 do II. 

VITAR triedy prihlásilo 8 družstiev, automat nebol pre tento ročník uplatnený. Ďalej 

pokračoval a v príhovore spomenul úspešnú organizáciu Zimného pohára TFZ SPORTIKA 

CUP a tiež Zimnú ligu mládeže, ktorá sa konala v mesiacoch február a marec 2023. Prenájom 

športovej infraštruktúry na celú Zimnú ligu mládeže hradil TFZ v celkovej sume 2123 €. 

Informoval o turnajoch, ktoré sa uskutočnili počas jarnej časti ročníka na ktorých sa zúčastnili 

aj jednotlivé výbery TFZ a touto cestou poďakoval hráčom ako aj členom realizačných tímov 

za vzornú reprezentáciu TFZ. Spomenul tiež novelizácie poriadkov SFZ (Súťažný poriadok, 

Registračný a prestupový poriadok, Disciplinárny poriadok), ako aj chaos, ktorý vznikol pri 

generovaní členských poplatkov SFZ na začiatku novej sezóny 2023/2024. Prítomným 

delegátom oznámil, že TFZ zakúpil lekárničky pre FK, ktoré im budú odovzdané v najbližších 

týždňoch a tiež, že sa bude konať školenie zdravotníkov v spolupráci so Slovenským 

Červeným krížom a tiež školenie trénerov v spolupráci so SsFZ. Na záver spomenul dôležitú 

informáciu ohľadne ďalšej umelej trávy v Turci. Prijímateľom dotácie už dlhšiu dobu je 

mesto Vrútky v sume 100 000 € od SFZ a vzhľadom na to, že mesto Vrútky získalo ďalšie 

prostriedky na rekonštrukciu umelej trávy, je veľký predpoklad, že najbližšiu zimu by mohla 

byť HP zrekonštruovaná. Konferencia vzala na vedomie vystúpenie prezidenta TFZ 

Hlasovanie: Za – 22, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 6. 

K tomuto bodu sa vyjadril sekretár TFZ p. Žalmanová. Delegáti konferencie na riadnej 

konferencii TFZ dňa 06.07.2022 okrem pravidelných bodov, ktoré vzala na vedomie 

a schválila pracovné komisie tak schválila aj správu o hospodárení TFZ za rok 2021, návrh 

rozpočtu TFZ na rok 2022 a štart dievčat v súťaži U09 max. do vekovej úrovne U10 

a v súťaži U11 max do vekovej úrovne U12. Taktiež zvolila za člena VV TFZ – predsedu 

Trénersko-metodickej komisie TFZ p. Pavla Šuhaja a odporučila VV TFZ pripraviť 



hlasovanie per rollam v II. polroku 2022 vo veci zmeny a doplnenia Stanov TFZ. Na základe 

tohto odporúčania sa konala mimoriadna konferencia formou per rollam v dňoch 24.08.2022 

do 31.08.2023, kde konferencia hlasovaním schválila program konferencie, overovateľov 

zápisnice, návrh na zmenu a doplnenie Stanov TFZ a tiež schválila od súťažného ročníka 

2023/2024 počet účastníkov v I. triede na 12 v prípade, ak klesne počet účastníkov v II. triede 

pod 8. Všetky uznesenia konferencie od poslednej riadnej konferencie TFZ sú splnené. 

Konferencia správu o kontrole plnenia uznesení z poslednej konferencie zobrala na vedomie.   

Hlasovanie: Za – 22, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 7. 

Správa o činnosti VV TFZ od ostatnej riadnej konferencie konanej 06.07.2022 bola 

zverejnená na webe TFZ. Ústne ju doplnil sekretár TFZ p. Žalmanová. Za sledované obdobie 

mal VV TFZ 10 riadnych zasadnutí. Uznesenia prijaté Výkonným výborom sú uverejnené na 

webe TFZ a taktiež v Úradnej správe po každom zasadnutí VV. Konferencia zobrala správu 

o činnosti VV TFZ na vedomie. Počas správy o činnosti VV TFZ sa zvýšil počet riadnych 

delegátov v sále na 23. 

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 8.  

Správa o hospodárení TFZ v roku 2022 bola zverejnená na webe TFZ. Správa hovorí 

o hospodárskom výsledku za rok 2022, ktorý bol kladný + 704,01 €. Prítomní delegáti 

konferencie nemali žiadne otázky k správe o hospodárení TFZ v roku 2022. Následne dal 

predsedajúci konferencie hlasovať o schválení správy o hospodárení TFZ v roku 2022.  

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 9. 

Správu Revíznej komisie TFZ predložil jej predseda Pavol Fabian – je prílohou zápisu. 

V januári 2023 prišlo k zmene vo funkcii ekonóma TFZ, ktorou bol poverený Ján Rusnák. 

Bola prevedená kontrola účtovných dokladov za rok 2022. RK prekontrolovala účtovnú 

závierku, ktorá bola odovzdaná v termíne. V apríli 2023 RK vykonala kontrolu účtovných 

dokladov za 1. štvrťrok 2023. Tiež bola prevedená kontrola efektívnosti a adresnosti použitia 

finančných príspevkov TFZ. Revízna komisia konštatuje, že činnosť TFZ bola v súlade so 

Stanovami, právanými a ekonomickými normami. Taktiež RK konštatuje, že všetky body 

uznesenia z poslednej konferencie sa priebežne plnili. Konferencia zobrala správu Revíznej 

komisie na vedomie. 

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 10. 

Návrh rozpočtu na rok 2023 bol zverejnený na webe TFZ. Návrh hovorí o predpokladaných 

príjmoch a výdavkoch na rok 2023. Tento návrh rozpočtu bol predložený ešte ekonómom p. 

Arvayom a bol schválený VV TFZ v decembri 2022. TFZ predpokladá vyrovnaný rozpočet. 

Zmena príjmov a výdavkov bude vykonaná podľa dotácii v roku 2023. Konferencia schválila 

návrh rozpočtu na rok 2023. 

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 11. 

Vyhodnotenia súťažného ročníka 2022/2023 v súťažiach dospelých a mládežníckych 

kategóriách boli zverejnené na webe TFZ. V krátkosti ich doplnil p. Mgr. Borcovan. V rámci 

tohto bodu boli odovzdané aj diplomy pre FK, ktoré sa umiestnili v súťažiach dospelých a 

mládeže na druhom a treťom mieste. Konferencia vyhodnotenie súťažného ročníka 2022/2023 

zobrala na vedomie. 

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

 

 



K bodu 12. 

Návrh rozpisu súťaží TFZ na súťažný ročník 2023/2024 bol zverejnený na webe TFZ. 

Sekretár TFZ p. Žalmanová v krátkosti vysvetlili niektoré doplnené ustanovenia, najmä: 

- Štart hráčok pri U09 a U11, kde môžu byť dievčatá o 2 roky staršie 

- Striedanie hráčov pri dospelých, môže byť 5 hráčov ale v 3 prerušeniach, kde 

vystriedanie v polčasovej prestávke sa nepočíta ako prerušenie 

- u dospelých a dorastu môže byť max 9 striedajúcich hráčov (náhradníkov) v ZoS 

- Hlavný tréner, môže pôsobiť v MFS dospelých v dvoch rôznych FK, ale nesmú to by 

FK v tej istej súťaží a zároveň nemôže byť tréner uvádzaný v rovnakom čase konania 

v ZoS oboch družstiev. V prípade takéhoto zistenia bude FK považovaný, že nespĺňa 

podmienku uvádzania trénera v realizačnom tíme. 

- Realizačný tím tvorí vedúci družstva, tréner, asistenti trénera, lekár, masér, 

fyzioterapeut a iba tieto osoby sú oprávnené byť v priestoroch lavičky náhradníkov 

(zástupca organizátora, bezpečnostný manažér a pod. nie sú členmi RT) 

Ďalej informovala o troch návrhoch, ktoré je možné zapracovať do RS TFZ ale je potrebné, 

aby boli prediskutované s delegátmi konferencie. 

1. návrh – predkladateľ TFZ – možnosť vrátenia do hry vystriedaného hráča pri 

mládeží:  

- táto zmena vyplynula z novelizácie SP SFZ a dáva možnosť pri mládeži upraviť podmienku, 

že hráč, ktorý bol vystriedaný sa môže znova vrátiť do hry, ale táto podmienka musí byť 

upravená v rozpise súťaží. Medzi delegátmi konferencie prebehla k tomuto bodu diskusia, 

týka sa to hlavne súťaží U15 a U19, nakoľko v nižších kategóriách je neobmedzené 

striedanie. Nakoniec sa delegáti zhodli, že táto podmienka môže byť v kategóriách U15 a U19 

zapracovaná, ale obmedzená na počet vrátení a navrhli, že vystriedaní hráči sa do hry môžu 

vrátiť len jedenkrát za podmienky dodržania počtu striedaní. Hlasovalo sa o nasledovnom 

uznesení: Konferencia schvaľuje možnosť opätovného návratu vystriedaných hráčov do 

hry v súťažiach U15 a U19 ako bolo prerokované v rámci diskusie. Hlasovanie: Za – 23, 

proti – 0, zdržal sa – 0. Uznesenie bolo schválené.   

2. návrh – predkladateľ ŠK Dynamo Diviaky – zmena počtu hráčov v súťaží U11 zo 7+1 

na 6+1: 

- k tomuto bodu prebehla krátka diskusia, zástupca ŠK Dynamo Diviaky vysvetlili dôvody 

navrhovaného, delegáti si prešli pre a proti, a nakoniec sa hlasovalo o uznesení: Konferencia 

schvaľuje zmenu počtu hráčov v súťaží U11 zo 7+1 na 6+1. Hlasovanie: Za – 2, proti – 

20, zdržal sa – 1. Uznesenie nebolo schválené.   

3. návrh – predkladateľ ŠK Turčianska Štiavnička a TJ Družstevník Dražkovce – 

zmena HP v súťaží U13  na skrátenú a zúženú (od 16 po 16) a v prípade schválenia 

zmeny HP, zmena počtu hráčov na 8+1: 

- k tomuto bodu prebehla tiež diskusia, niektoré kluby sú názoru, že v U13 by už tiež mali 

hrať na opačne orientovanú HP (nie na šírku), nakoľko v U15 sa hrá už na veľké ihrisko. 

Avšak niektoré FK, nemusia byť pre túto sezónu pripravené na vyšší počet hráčov. Po tejto 

diskusii sa hlasovalo o nasledovnom uznesení: Konferencia schvaľuje zmenu orientácie HP 

a počtu hráčov v súťaži U13, tak ako bolo prezentované na zasadnutí. Hlasovanie: Za – 

7, proti – 6, zdržal sa – 11. Uznesenie nebolo schválené.   

K RS TFZ mali návrhy/otázky aj zástupcovia klubov:  

p. Badík (Trebostovo) – nesúhlasí s poplatkom za neplnenie podmienky účastníkov I. triedy 

mať aspoň jedno mládežnícke družstvo, ktorá je 350 €. Na podnet reagoval delegát 

konferencie p. Pyšný (Kláštor p Znievom), že to nie je potrebné brať ako pokutu, ale skôr ako 

spolupodieľanie sa na práci s mládežou, keď FK nie je schopné zabezpečiť dostatok hráčov 

vo svojom klube na to, aby mohli mať mládežnícke družstvo. S čím súhlasili aj zástupcovia 

TFZ ako aj iný delegáti.  

K RS TFZ 2023/2024 už nemal žiadny delegát konferencie iné pripomienky, preto dal 

predsedajúci konferencie hlasovať o uznesení, že Konferencia TFZ vzala na vedomie 

informácie k rozpisu futbalových súťaží riadených TFZ v súťažnom ročníku 2023/2024.  

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0 

 



 

K bodu 13. 

Na základe programu konferencie otvoril predsedajúci konferencie Ing. Peter Šmid diskusiu, 

do ktorej sa prihlásili títo delegáti konferencie.  

p. Smolen (H. Štubňa) – otvoril diskusiu ohľadom delegátov zväzu (DZ) na MFS, aký je ich 

prínos pre FK. Na tento príspevok reagoval predseda KR TFZ p. Šmid ako aj prezident TFZ 

p. Horák vysvetlením, že DZ sú potrebný na MFS aj kvôli výchove nových rozhodcov, ale 

taktiež aj preto, že vidia prostredie v jednotlivých kluboch, prípadne môžu zabrániť rôznym 

výtržnostiam zo strany FK či divákov.  

Keďže už žiadny delegát konferencie nemal záujem vystúpiť v diskusii predsedajúci 

konferencie dal hlasovať o ukončení diskusie.  

Hlasovanie: Za – 23, proti – 0, zdržal sa – 0  

 

K bodu 14. 

Informáciu o prijatých uzneseniach predložil písomne člen návrhovej komisie p. Mgr. Daniel 

Borcovan – je prílohou zápisu.  
 
K bodu 15.  

Záver zasadnutia riadnej konferencie vykonal prezident TFZ Roman Horák a poďakoval 

prítomným za aktívnu účasť. Po skončení konferencie nasledoval aktív ŠTK, kde si FK 

spoločne s ŠTK prešli pridelené čísla a tiež hracie modely jednotlivých súťaží (II. trieda – 

trojkolový systém D-V-D, dorast – istých 6. kôl na jeseň, ďalej v závislosti od rokovaní s inými 

ObFZ).   

 

 

Zapísala: Martina Žalmanová, v.r., sekretár TFZ    

 

Ing. Peter Šmid, v.r., predsedajúci konferencie     

 

Dalimír Tomčány, v.r., predseda mandátovej komisie   

 

Radovan Lamoš, v.r., predseda návrhovej komisie     


